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2005年6月20日，日内瓦
	文号：
	电信标准化局第37号通函

TSB Workshops/XY

	

	电话：
传真：
电子
邮件：

	+41 22 730 6206
+41 22 730 5853
tsbworkshops@itu.int
	· 致国际电联会员国各主管部门；

· ITU-T各部门成员；

· ITU-T 部门准成员

抄送：

-  ITU-T研究组正副主席；

-  电信发展局主任；

-  无线电通信局主任；


	事由：
	“开拓安全标准化的新视界”研讨会
2005年10月3-4日，日内瓦


尊敬的先生/女士，

1
我谨通知您，在ITU-T第17研究组定于2005年10月5日至14日召开（安全、语言和电信软件）的会议之前，“开拓安全标准化的新视界”研讨会将于2005年10月3日至4日在日内瓦国际电联总部举行。(见电信标准化局2005年5月25日第35号通函)。

研讨会第1天的会议将于 9:30开始。有关会议厅安排的具体信息将在国际电联总部入口处的电视屏幕上显示。 

2
会议的讨论将只用英文进行。

3
欢迎国际电联会员国、部门成员、部门准成员以及所有希望协助这项工作的国际电联会员国的人员与会，包括身为国际、区域和国家机构成员的个人。此次研讨会免收费用，但也不提供与会津贴。

4
研讨会的总体目标是帮助解决信息和通信安全问题，增进从事安全标准化工作的机构间的合作，同时还要研究安全标准的采用和实施问题。研讨会将重点：

-    向利益相关方（如网络运营商、系统开发商、用户等）了解其主要的安全忧虑/问题

-    确定ITU-T及其它标准制定组织（SDO）能够在帮助解决哪些问题（即哪些是可以通过标准化解决方案解决的问题？）方面最有效地发挥作用；

· 了解哪些标准制定组织正在就这些问题开展工作或最适合开展这项工作；以及

· 就未来的安全标准化措施达成一致。

5
研讨会的计划草案见本文件的附件1。

6
包括发言稿在内的有关研讨会的更新信息，将通过http://www.itu.int/ITU-T/worksem/security/200510/index.html网址，在ITU-T网站上提供。

7
征集文件。请您提交所有与研讨会计划列出的议题相关的文件。每份选中的文件都将在上述研讨会网页上公开提供。发言者可在其演讲过程中引用相关文件。文件和摘要应在2005年9月9日之前通过电子邮件发至setek@itu.int 。   

8
国际电联的主要会议厅均设有无线局域网设施，可供代表使用。国际电联Montbrillant办公楼内继续提供有线网络接入。详细信息见ITU-T网站 (http://www.itu.int/ITU-T/edh/faqs-support.html)。

9
附件2中有一份宾馆房间确认单（见http://www.itu.int/travel/accommodations.asp的宾馆名单），供参考。

10
为了便于电信标准化局为举办研讨会做出必要安排，我希望您能通过传真(号码：+41 22 730 5853)、电子邮件 (tsbreg@itu.int) 或网址为http://www.itu.int/ITU-T/worksem/security/200510/registration.html的在线方式尽早、但不迟于2005年9月12日将填妥的附件3中的报名表发至电信标准化局。

注册将于10月3日星期一早8:30在国际电联总部开始，在那里可以领取参加研讨会所需的国际电联发放的有效胸牌。

11
我们谨此提醒您，一些国家的公民需要获得签证才能入境瑞士并在此逗留。签证必须向驻贵国的瑞士代表机构(使馆或领事馆)申请和领取。如果贵国没有此类机构，则请向驻离贵国最近的国家的此类机构申请并领取。

12
如果国际电联会员国、部门成员或部门准成员遇到问题，并向电信标准化局提出正式要求，国际电联可与相关瑞士当局接触，为发放签证提供方便。此类请求必须说明签证申请人的姓名和职务，并附有一份经批准的参加国际电联研讨会的报名表。敬请注意，国际电联只能向国际电联会员国、部门成员或部门准成员的代表提供帮助。
顺致敬意！

赵厚麟

电信标准化局主任

附件：3件
ANNEX 1
(to TSB Circular 37)

Advance Program of Workshop on “New Horizons for Security Standardization”

For more details on this workshop and updates to the programme, please check the workshop web page at: http://www.itu.int/ITU-T/worksem/security/200510/index.html
	Day One (3 October 2005)

	09:30 – 09:45
	Opening Session

	09:45 – 11:15
	Session 1: The role of standards in telecommunications and IT security
Objectives: This session will provide a background context to the workshop by briefly reviewing the origins and evolution of the security standardization work from the early architectural and mechanism work through the changing threat environment as computer networking has become pervasive. An overview of the security standards work in key standards organizations will be presented. Differences in approaches to the work will be considered. 

	11:15 – 11:30
	Coffee break

	11:30 – 13:00
	Session 2: Key areas of security standards focus
Objectives: A panel of speakers representing standards organizations will highlight some their current key areas of focus in security standardization. 

	13:00 – 14:00
	Lunch break

	14:00 – 15:30
	Session 3: Emerging Technical Issues
Objectives: Presentations on selected technical issues that will need to be addressed by the standards bodies in the near future, e.g.:

- Wireless security

- RFID and Ubiquitous Sensor Network

- Trusted Computing Platform

	15:30 – 16:00
	Coffee break

	16:00 – 17:30
	Session 4: Stakeholder perspectives
Objectives: The panel will invite stakeholders from the public and private sectors to offer their views of how to ensure that security standards meet their needs. The session will also consider the economic implications of security standards and whether security standards be implemented cost-effectively in a way that provides “good-enough security” while ensuring cost-competitiveness of the product/service.

	 17:30 – 18:00
	Wrap-up of Day 1 
Brief summary plus identification of issues for overnight discussion/review.


	Day Two (4 October 2005)

	09:00 – 9:30
	Session 5: Day 2 Introduction 

Objectives: Report on results of Day 1 after-hours discussions plus feedback from workshop participants.

	09:30 –10:30
	Session 6: Overview of the current threat environment and response capability 

Objectives: This session will assess the status of current and emerging threats to an on-line information society. What are the primary targets and how can society respond to those threats? 

	10:30 – 11:00
	Coffee break

	11:00 – 12:30
	Session 7: Overview of some specific areas of current interest for security standardization
Objectives: This session will examine issues in some current areas of technical focus, e.g.,:

· Information security management for networks
· Vulnerabilities of the networking infrastructure associated with SS7
· Security issues of Voice Over Internet Protocol 

	12:30-14:00
	Lunch break

	14:00 – 14:30
	Session 8: Security standards for the developing countries and countries with economies in transition 
Objectives: This session will consider the growing need to respond to the security standards requirements of developing countries and countries with economies in transition 

	14:30 – 15:30
	Session 9: Panel - Refining the focus and the processes for security standardization
Objectives: This panel discussion and interactive session will identify the crucial issues in ICT security that need to be addressed by standards. It will consider the differences in security standards needs (or differences in emphasis) in the different regions, and try to identify how SDOs can resource their work to respond most quickly and effectively to emerging threats. 

	15:30-16:00
	Coffee break

	16:00 – 17:00
	Session 10: Panel - Improving the effectiveness of the security standards process - next steps and conclusions 
Objectives: This panel discussion and interactive session will build upon workshop discussions to identify those areas of focus in which the standards organizations (and the ITU-T in particular) can be most effective in developing security standards. It will also identify priorities for security standards work and suggest ways to improve collaboration across the standardization bodies.

	17:00 – 17:30
	Session 11: Summary and closing remarks
Objectives: Review and summary of workshop results.


ANNEX 2
(to TSB Circular 37)

	Ce formulaire de confirmation est à adresser directement à l'hôtel de votre choix

This confirmation form should be sent directly to the hotel of your choice

Dirija directamente este formulario de confirmación al hotel que elija
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SECTEUR DE LA NORMALISATION DES TÉLÉCOMMUNICATIONS
TELECOMMUNICATION STANDARDIZATION SECTOR
SECTOR DE NORMALIZACIÓN DE LAS TELECOMUNICACIONES

Atelier

                                                         
  du                             au                          Genève

Workshop

     --------------------------------------   from    ----------------  to ------------------ Geneva

Taller



                                                     desde el                        al                          Ginebra

Confirmation de la réservation faite le                                                       A l'hôtel

Confirmation of the reservation made on ----------------------------           To hotel   -------------------------------

Confirmación de la reserva efectuada el                                                    Al hotel

au prix préférentiel offert à l'UIT / at ITU preferential tariff / al precio preferencial ofrecido a la UIT
                 chambre simple/double        du                                heure d'arrivée                           au 

-------------single/double room            from        ---------------  time of arrival        -------------  to  ------------

                 habitación indiv./doble    desde el                           hora de llegada                           al

Nom / Name / Apellido                ---------------------------------------------- 

Prénom / First name / Nombre    ----------------------------------------------- 

Adresse / Address / Dirección    -------------------------------------------------           Tel: -----------------------------  

-----------------------------------------------------------------------------------------          Fax: -----------------------------  

-----------------------------------------------------------------------------------------      E-mail: -----------------------------

Carte de crédit en garantie de la réservation

Credit card to guarantee this reservation:        AX/VISA/DINERS/EC  ----------------------------------------------- 

Tarjeta de crédito que garantiza la reserva                                                                autre / other / otras   

No ---------------------------------------------- validité / validity / validez   --------------------------------------------------- 

Date/Date/Fecha   --------------------------  Signature / Signature / Firma  ------------------------------------------------ 

ANNEX 3

 (to TSB Circular 37)
	ITU-TSB
	Workshop on 
“New Horizons for Security Standardization”
(Geneva, 3 - 4 October 2005)
	

	

	REGISTRATION FORM

	
To be returned to TSB (Fax: +41 22 730 5853 / tsbreg@itu.int) by 12 September 2005

	

	 FORMCHECKBOX 
 Mr.    FORMCHECKBOX 
 Mrs.    FORMCHECKBOX 
 Ms.    FORMCHECKBOX 
 Miss
	
	 FORMCHECKBOX 

Administration of ITU Member State

	
	
	

	Family Name
	
	 FORMCHECKBOX 

ITU Sector Member

	
	
	

	
	
	 FORMCHECKBOX 

ITU Associate

	First Name
	
	

	
	
	 FORMCHECKBOX 

Non-Member

	
	
	

	

	Name and complete address of Administration or Organization:

	_____________________________________
	Tel: ________________________________

	_____________________________________
	

	_____________________________________
	Fax:_________________________________

	_____________________________________
	E-mail:  _____________________________

	

	

	Hotel :

	______________________________________
	Tel.: _________________________________

	
	

	NOTE to ITU-T Study Group 17 delegates:  You are kindly requested to register to this workshop in addition to your registration to attend the Study Group 17 meeting.

	Date:_______________________
	Signature: ______________________________________








Place des Nations
Telephone 
+41 22 730 51 11              Telex 421 000 uit ch                E-mail:itumail@itu.int

CH-1211 Geneva 20
Telefax
Gr3:
+41 22 733 72 56              Telegram ITU GENEVE            www.itu.int

Switzerland                                    Gr4:   +41 22 730 65 00
ITU-T\BUREAU\CIRC\037C.DOC

_1181480303.doc
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